
Digital Bank
去中心化金融公鏈

通往經濟自由之門
Portal to economic freedom



這份說明書雖只有寥寥數頁

卻即將改變無數人的生活

它的價值遠遠超過

市面上所有所謂金融專案之總和

因為

金融區塊鏈時代即將到來



時代見證 王者到來

隨著國家的號召以及

區塊鏈技術的高速發展，

越來越多的行業加緊了區塊鏈化的步伐

區塊鏈行業亦步入正規化。

雖然區塊鏈並非萬能，

但憑藉去中心化、不可篡改等特點，

區塊鏈在金融領域有著得天獨厚的優勢。

全球金融業與區塊鏈技術的結合與發展也從比特幣誕生之初的數字貨

幣領域落地，

逐漸拓展到跨境支付、供應鏈金融、保險、數字票據、資產證券化、

銀行征信等領域。

未來“區塊鏈+金融”的熱潮將會從產業上游蔓延到各個行業，

深入到普通民眾的生活當中，顛覆整個社會生活方式。

此時，Digital Bank（即 DB公鏈）順應大趨勢而生，成為區塊鏈時

代的里程碑及見證。

DB公鏈由美國金融科技公司 Oasis研發，多家著名金融科技公司與

資本領投及深度戰略合作。

它立志於打造去中心化金融公鏈，採用了 Terra-Chain底層區塊鏈技

術、基於不同標準協議的跨鏈金融資產兌換技術以及 PoA權威證明共

識（Proof-of-Authority），領先推出一個比目前市面公鏈更高效、更

快速、入門門檻更低，且具有高資產流通性的底層金融公鏈系統。

它是金融業的革新者，是區塊鏈的技術王者，也是“區塊鏈+金融”

的領路者。它的出現推動了整個金融區塊鏈生態邁向繁榮，引領下

一次人類文明變革的新浪潮。



技術猛進 時代主流

區塊鏈技術在創建可互換，可轉讓和可驗證的資產代幣化方面具有

革命性意義。它使任何人都可以通過開放的金融網擁有和轉讓資

產，而無需可信賴的第三方。智能合約的誕生極大地擴展了這些功

能，從而破壞了人類信任和互動的基本形式。

智能合約採用產生的最有前途的概念之一是資產代幣化。它在區塊

鏈社區中被廣泛採用，智能合約的創新使我們更接近於更加協作和

公平的經濟。但為了激發傳統行業的廣泛利用，我們需要克服技術

壁壘，缺乏協議標準和支持性基礎設施等帶來的障礙。

技術壁壘

智能合約的開發和執行過程通常很複雜，耗時且容易出錯。基於區

塊鏈的開發對技術專長和行業經驗的苛刻要求將其收益限制於少

數群體。目前区块链技术和智能合约所存在的主要问题有两个：

1）缺乏標準

2）缺乏流動性

金融區塊鏈時代的技術領航者

DB 公鏈作為資產代幣化，交換和管理等的一體化金融底層系統，

將立足於去中心化的經濟生態系統，並通過以下方式為代幣化資產

提供流動性：

●簡化和規範智能合約和資產代幣化的使用

●建立跨鏈交換基礎設施，以實現臨界數量的代幣流動性

●改善最終用戶的區塊鏈和數字貨幣體驗

最终，DB 公鏈與以太坊和其他主流的區塊鏈系統連接，打造一個

更高效、更快速、入門門檻更低，且具有高資產流通性的底層金融

公鏈系統。



一流团队 顶级资源

DB公鏈为美國金融科技公司 Oasis所研發，目前和几家知名金融科

技公司深度戰略合作，并由美国多家著名資本領投。

Oasis的核心团队均毕业于美国斯坦福大学商学院，是成功的连续创

业者。因此，无论是教育背景、资本实力，亦或是社会人脉，团队均

资源丰富，有着深厚的基础。

應用之最 落地為王

DB 公鏈的落地應用非常廣泛，可以應用於去中心化交易所、跨境支付、

保險、數字錢包、數字票據、資產證券化、各類金融衍生理財產品等

多個領域。

也就是說，DB公鏈不但具有數字銀行的功能，集合了幣幣交易、數字

貨幣存儲、各類金融理財產品、經濟小遊戲等各類生態應用，更實現

了難度係數極高的跨鏈技術，使多條基於不同標準協議的公鏈資產可

隨時進行自由兌換。

而在眾多應用之中，

DB公鏈首先推出了一個去中心化的交易所。作為 DB公鏈首個落地應

用，這個去中心化交易所不但有合法合規的美國交易所金融牌照，更

擁有世界一流水準的技術和一支實力強勁的運營和市場團隊。

其獨有的螺旋式增值模型將打破傳統數字貨幣交易平臺的固有模式，

開創去中心化交易所 2.0時代，

打造未來新金融數字資產平臺，讓投資者財富增值更加快速、安全和

穩定！



比特幣的誕生，是金融+區塊鏈的首次嘗試。

今天，金融區塊鏈 2.0時代終於到來。

十年前，

中本聰創造力比特幣，

它顛覆了整個金融系統，

開啟了萬億市值的數字貨幣市場，

造就了全球很多億萬富翁。

十年後，

Digital Bank橫空出世，

再次攪動金融市場，

帶領金融業走進金融區塊鏈 2.0時代。

它又將創造什麼樣的神话？



生活即將發生巨變

Digital Bank 的誕生

為去中心化經濟賦能

見證金融區塊鏈的騰飛

時代潮流無人可擋

你準備好了嗎？
Are you ready？



Digital Bank

Portal to economic freedom

Powering Decentrilized financial blockchain



Although the Business specification has only

a few pages

But it is about to change the lives of

countless people.

Its value far exceeds

the sum of all financial projects

at the moment

Because

The financial blockchain era

is coming soon



The testimony of the age

With changes of the gorvernment policy and the rapid development of

blockchain technology,

more and more industries have stepped up the pace of blockchaining.

Although the blockchain is not a panacea, the blockchain has a unique

advantage in the financial sector due to its decentralization and

non-tampering.

The combination and development of the global financial industry and

blockchain technology has also expanded from the digital currency

field at the beginning of Bitcoin to cross-border payments, supply

chain finance, insurance, digital bills, asset securitization, and bank

credit reporting.

The "blockchain + finance" will spread from the upstream of the

industry to various industries, deep into the lives of ordinary people,

and subvert the entire social lifestyle.

Therefore, Digital Bank , a milestone and witness in the blockchain era,

was born.

Digital Bank is developed by Oasis, a US financial technology company.

Many well-known financial technology companies cooperate with

capital leadership and deep strategic cooperation.

It is determined to build a decentralized financial public chain,

adopting Terra-Chain, Proof-of-Authority and cross-chain technology

based on different standard protocols. It will be the most efficient

financial public chain that is more efficient, faster, lower entry

threshold, and has higher asset liquidity than the current public chain.

Digital Bank is the innovator of the financial industry, the technical

king of the blockchain, and the leader of the “blockchain+finance”.

Its emergence has pushed the entire financial blockchain ecology to

prosperity, leading to the new wave of the next human civilization

revolution.



Technological Advancement

Blockchain technology was revolutionary in enabling the creation of tokenized

assets that are fungible, transferable, and verifiable. It allowed anyone to own

and transfer assets across an open financial network without the need for a

trusted third party. The inception of smart contracts extended these capabilities

to a far greater degree - disrupting the fundamental form of human trust and

interaction.

One of the most promising concepts spawned from smart contract adoption is
tokenization. Since the inception of Smart Contract, hundreds of new
businesses have been conceived on this new decentralized medium, forming an
entire new industry of blockchain-centric companies.

Technical Barriers
The process of development and execution of smart contracts is often complex,

time-consuming, and error-prone. The demanding requirements of technical expertise

and industry experience for blockchain-based development limits its benefits to a

handful of groups. There are 2 issues:

1) Lack of Standards

2) Lack of Liquidity

Technical leader of financial blockchain

Digital Bank as an asset tokenization, exchange, and management platform will ground

itself into the decentralized economic ecosystem, and provide liquidity to tokenized assets

through:

● Simplifying and standardizing the utilization of smart contract and tokenized assets

● Build cross-chain exchange infrastructure to enable token liquidity of critical mass

● Improving end-user experience of blockchain and cryptocurrency

In the end, Digital Bank is connected with Ethereum and other

mainstream blockchain to create a financial public chain that is more

efficient, faster, has lower entry barriers, and has high asset liquidity.



Top team around the world

Digital Bank is developed by Oasis, a US financial technology company. It

is currently in deep strategic cooperation with several well-known financial

technology companies and is led by many famous American capitals.

Oasis' core team graduated from Stanford University Business School and

is a successful continuous entrepreneur. Therefore, whether it is

educational background, capital strength, or social network, the team is

rich in resources and has a solid foundation.

Application is a big plus!

Digital Bank is widely used in decentralized exchanges, cross-border payments,
insurance, digital wallets, digital bills, asset securitization, and various financial
derivative wealth management products.

In other words, DB public chain not only has the function of digital banking, but
also integrates various ecological applications such as currency trading, digital
currency storage, various financial wealth management products, economic
games, etc., and realizes the cross-chain technology with extremely high
difficulty coefficient. , so that a number of public chain assets based on different
standard protocols can be freely exchanged at any time.

Among the many applications, Digital Bank first introduced a decentralized
exchange. As the first application of Digital Bank, this decentralized exchange not
only has a legally compliant US exchange financial license, but also has
world-class technology and a strong operational and marketing team.

Its unique spiral value-added model will break the inherent mode of the
traditional digital currency trading platform, create 2.0 decentralized exchange
era, and create a new financial digital asset platform in the future, so that
investors' wealth appreciation will be faster, safer and more stable!



The birth of Bitcoin is the first try to combine financial and
blockchain.

Today, 2.0 financial blockchain era emerged.

10 years ago,

Nakamoto Satoshi creates bitcoin,

It subverts the entire financial system,

Opening up the trillion-dollar market for digital currencies,

It has created many billionaires around the world.

10 years later,

Digital Bank turned out to be

Stir the financial market again,

Leading the financial industry into the 2.0 era of the financial
blockchain.

What kind of myth will it create?



Our life is about to change

The birth of Digital Bank

Empowering the decentralized economy

Witness the development of the financial

blockchain

Trend is unstoppable

Are you ready?


